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Sportsklubben Brann  

Referat fra fortsettende årsmøte 2025 
 

Tirsdag 25. mars 2025, kl. 18:00 på HVL og digitalt 

Det fortsettende årsmøtet ble gjennomført som et hybridmøte, med både fysisk og digital 
deltakelse. Digitalt via Zoom med stemmegivning gjennom DigDem. Dette for å ha en best mulig 
teknisk gjennomføring av et slikt kombinert møte. Det fysiske møtet foregikk i Branns nabolag på 
Høgskolen på Vestlandets lokaler på Kronstad.  

Arrangementsansvarlig i Sportsklubben Brann, Åsmund Elgesem orienterte innledningsvis om 
den praktiske gjennomføringen av møtet. 

Styreleder Aslak Sverdrup ønsket deretter velkommen til det fortsettende årsmøtet. 

Tellekorpset ble presentert. Dette var bestående av ansatte i Brann, Kari Haugen Sundsøy, 
Elisabeth Hobrad og Ove Vindenes som kontrollerte de fysiske stemmene. Åsmund Elgesem 
talte de digitale stemmene. 

Aslak Sverdrup gikk deretter over til det fortsettende årsmøtets dagsorden  

 
Sak 1:   Godkjenne de stemmeberettigede 

Det var totalt 194 stemmeberettigede medlemmer, 112 deltok digitalt og 82 var fysisk til stede 
på HVL. 

Vedtak:  De stemmeberettigede ble godkjent og årsmøtet var dermed vedtaksdyktig. 

 

Sak 2-4:  Valg av dirigent, protokollfører, samt to medlemmer til å undertegne 
årsmøtets protokoll.  

Eivind Nævdal-Bolstad ble foreslått og valgt som møteleder.  

Eirik N. Christensen ble foreslått som protokollfører. Til å undertegne protokollen ble Sigvald 
Taule og Ina Søvig Johansen foreslått. 

Vedtak:  De foreslåtte kandidatene ble valgt til dirigent, protokollfører og til å undertegne 
protokollen.  

 
Kveldens valgte dirigent Eivind Nævdal-Bolstad, overtok deretter ordet fra styreleder Aslak 
Sverdrup. 
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Sak 5-7:  Godkjenne innkallingen, sakslisten og forretningsorden 

Innkalling, sakliste og forretningsorden ble i tur og orden godkjent. 
 
Vedtak:  Innkallingen, sakslisten og forretningsorden ble godkjent av det fortsettende 

årsmøtet.  
 
Det forelå et punkt til behandling fra det ordinære årsmøtet 6. mars, Sak 14 Valg. Det 
fortsettende årsmøtet gikk dermed videre til denne saken. 
 
Sak 14:  Valg 

Leder for valgkomiteen, Rune Bakervik fikk ordet. Han innledet med å igjen beklage at saken ikke 
kunne behandles på møtet 6. mars og takket årsmøtet for velvilligheten til å løse saken på en 
god måte. Bakervik redegjorde så for valgkomiteens arbeid og innstilling til medlemmer i styret 
og kontrollutvalget. Valgkomiteens innstilling er enstemmig. 

Birger Grevstad fikk så ordet. Han fremhevet involveringen av Representantsakpet, 
Medlemsutvalget, Tirsdagsgjengen og Gamle Brann har vært mangelfull og ikke fulgt tidligere 
praksis for involvering. Dette skaper avstand og gir ikke tillit. Grevstad henstilte derfor Rune 
Bakervik om å trekke seg som leder for Valgkomiteen. 

Bjarne Graabæk fikk også ordet og pekte på at det ikke er ønskelig med så mye fornyelse i styret 
nå som valgkomiteen legger opp til. Den røde tråden er viktig og riktig i den fasen klubben er inni. 

Årsmøtet gikk så videre til valg. 

Valgkomiteen anbefaler årsmøtet å velge følgende styre:  

Leder:   Aslak Sverdrup – ikke på valg 
Nestleder:  Arild Mjøs-Andersen – velges for to år  
Medlem:  Per Arne Flatberg – velges for to år 
Medlem:  Kristine Aasheim – velges for to år 
Medlem:  Siv Skard – ikke på valg 
Medlem:  Håkon Opdal – ikke på valg  
Varamedlem:  Gard Kvalheim – velges for to år 

Ingen benkeforslag på motkandidater ble innmeldt og det var derfor ikke behov for avstemming. 
Samtlige innstilte kandidater ble valgt ved akklamasjon. 

a) Styre med leder, nestleder, fire styremedlemmer og ett varamedlem 
Leder:   Aslak Sverdrup – ikke på valg 
Nestleder: Aril Mjøs-Andersen – velges for to år 

Vedtak: Mjøs-Andersen ble valgt som nestleder for to år 
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Medlem:  Per Arne Flatberg – velges for to år 
Medlem:  Kristine Aasheim – velges for to år 

 Vedtak: Flatberg og Aasheim ble valgt for to år 

Medlem:  Siv Skard – ikke på valg 
Medlem:  Håkon Opdal – ikke på valg  
Varamedlem:  Gard Kvalheim – velges for to år 

Vedtak: Kvalheim velges for to år 

Valgkomiteen anbefalte så årsmøtet å velge følgende kontrollutvalg: 

Leder: Helge Kvamme – velges for to år  
Medlem: Siren Preto – ikke på valg  
Medlem: Jan Bjarte Svabø – ikke på valg  
Varamedlem: Christine Flataker Johannessen – velges for to år 

Det var ingen benkeforslag på motkandidater og det var derfor ikke behov for avstemming. De 
innstilte kandidatene ble valgt med akklamasjon. 

b) Kontrollutvalg med leder, to medlemmer og ett varamedlem 
Leder:   Helge Kvamme – velges for to år  
Vedtak: Kvamme velges for to år 

Medlem:  Siren Preto – ikke på valg  
Medlem:  Jan Bjarte Svabø – ikke på valg  
Varamedlem:  Christine Flataker Johannessen – velges for to år 
Vedtak: Flataker Johannessen velges for to år 
 

c) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd klubben har 
representantsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 

Det var foreslått å gi styret fullmakt til å oppnevne reprentantene 

Vedtak: Styret ble gitt fullmakt til å oppnevne representantene 
 

Styret ved medlem Håkon Opdal redegjorde for styrets innstilling til valgkomite. Innstillingen er 
som følger: 

Leder:             Rune Bakervik - ikke på valg 
Medlem:         Roger Harkestad – gjenvalg, velges for 2 år 
Medlem:         Veslemøy Tvedt Fredriksen - ikke på valg 
Medlem:         Hege Lauvik - ny, velges for 2 år 
Varamedlem:  Karl Johan Rolfsvaag - ikke på valg 
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Tor Asle Faye Syversen fikk ordet. Han nominerte Magne Juuhl som nytt medlem av 
valgkomiteen og begrunnet innstillingen. Roger Harkestad redegjorde for sin motivasjon for 
vervet. 

Det følger av Branns lover at i utvalg med minst fire medlemmer skal det være to av hvert kjønn i 
utvalget. Dermed gitt årsmøtet til votering over følgede to alternativ: 

Alternativ 1 – styrets innstilling med valg at medlemmene Roger Harkestad og Hege Lauvik 

Alternativ 2 – Valg av medlemmene Magne Juuhl og Hege Lauvik 

Det ble foretatt skriflig avstemming. Det ble totalt avgitt 155 stemmer. Alternativ 1 fikk 51 
stemmer, mens alternativ 2 fikk 104 stemmer. 

d) Valgkomite med leder, tre medlemmer og ett varamedlem 

Leder:             Rune Bakervik - ikke på valg 
Medlem:         Veslemøy Tvedt Fredriksen - ikke på valg 
Medlem:  Magne Juuhl – velges for to år 
Medlem:         Hege Lauvik - velges for to år 
Vedtak: Juuhl og Lauvik velges for to år 

Varamedlem:  Karl Johan Rolfsvaag - ikke på valg 

e) Øvrige valg i henhold til vedtatt organisasjonsplan 

Det var ingen øvrige valg 
 

Styreleder Aslak Sverdrup avsluttet så møtet og takket alle for gjennomføringen. Møtet ble 
avsluttet kl. 19.10 

 
Referent: 
 
 

     

Eirik N. Christensen 

 
Til å undertegne protokollen: 
 
 
 
             
Ina Søvig Johannesen     Sigvald Taule 

Brann Stadion, 16. april 2025 


